

**LETTER OF AUTHORIZATION
АВТОРИЗАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

March, 1, 2016

1 марта 2016 г.

To whom it may concern

Всем заинтересованным лицам

Alpha and Outback Energy GmbH (“Outback”), a privately held company headquartered in Schwabach Germany, a recognized expert in advanced power electronics for renewable energy and backup power through the design and manufacture of the industry’s most advanced power conversion components and best-in-class power solutions for renewable energy applications, hereby certifies that **Optictelecom StroyService LLC** registered in 76A/2, Karmysov st., Almaty, 050010, Republic of Kazakhstan is one official partner for selling and servicing of Outback products for territory of the Republic of Kazakhstan.

Alpha and Outback Energy GmbH (“Outback”), частная компания с штаб-квартирой в Schwabach Германия, признанный в мире эксперт в сфере электронных компонентов для возобновляемой энергетики и резервного питания, разрабатывающий и выпускающий самые передовые на рынке устройства преобразования электроэнергии и лучшие в классе решения для возобновляемой энергетики, настоящим удостоверяет, что **ТОО «Оптиктелеком СтройСервис»**, зарегистрированное по адресу ул. Кармысова, д. 76А/2, Алматы, 050010, Республика Казахстан, Это один официальный партнер по продаже и сервисному обслуживанию продукции на территории Республики Outback на территории Республики Казахстан.

Yours Sincerely,

Искренне Ваш,

Volker Doerre
General Manager
+49 (0) 91227988937
vdoerre@alphatechnologies.de

Volker Doerre
General Manager
+49 (0) 91227988937
vdoerre@alphatechnologies.de

Alpha and Outback Energy GmbH

Hansastr. 8
91126 Schwabach - Germany
phone: +49 9122 798890
fax: +49 9122 7988921

www.outbackpower.com**Alpha and Outback Energy GmbH**

Hansastr. 8
91126 Schwabach - Germany
phone: +49 9122 798890
fax: +49 9122 7988921

www.outbackpower.com